
 

 

Referat af møde i Voksenundervisningens Samråd mandag den 20. januar 
2025 
Sted: Cafeen i kulturcenteret 

Deltager: Anne Sørensen, Karina Waage-Jensen, Anne-Edith Forchhammer, Steen 
Gormsen Hansen,  
Anne Sørensen meldte afbud. 

1. Godkendelse af dagsorden - Godkendt 
2. Budget og regnskab – Anne meldte afbud pga. manglende nyheder  

3. Evaluering af årsmødet – Det var fint at have mødet på Rådhuset, hvor vi 
kunne have Christina og Stig med, men det var som sædvanligt svært at få 
nogen fra de andre aftenskoler til at være med. 

4. Fremtidige arbejdsopgaver  
• Styrket samarbejde 

o Udvide samarbejdet med foreninger i Høje-Taastrup Kommune. 
• Rekruttering og deltagelse 

o Arbejde aktivt på at tiltrække nye medlemmer og frivillige til 
foreningerne. 

• Kompetenceudvikling 
o Øge bestyrelsens viden og færdigheder inden for projektstyring og 

puljeansøgninger. 
• Synlighed og priser 

o Indføre en pris, der uddeles til en særlig indsats på Foreningseventet. 
 

5. Hovedfokus på dette møde var  
• Synlighed og priser ved næste foreningsevent d. 15. november. 
• Vi startede en snak om kriterier for en pris, vi som aftenskoler kunne uddele 

til foreningseventet. Det ledte os frem til, hvad vi gerne ville opnå med at 
deltage i foreningseventet, og yderligere, at vi kun vil uddele en pris hvis: 

o Ikke mulighed for at få pris andetsteds 
o Og at det skal være utroligt oplagt, da der i forvejen uddeles mange 

priser. Vi vil ikke uddele en pris før vi har et rigtigt godt emne/ide. 
o Vi fortsatte vores snak om, hvad vi ville opnå, og fandt frem til 

følgende: 



 

 

o vi skal være synlige inden f.eks. ved et samlet indlæg i avisen. Vi skal 
vise, at aftenskolerne arbejder sammen, og at vi er åbne overfor 
samarbejde med andre. 

o Der skal være nogle kurser, man som deltagende publikum skal kunne 
vinde.  

o Synlighed i Taastrup avis, både i starten af en sæson samt op til 
eventet 

o Vi skal have borde et samlet sted under eventet. 
o Styrket samarbejde – tages op på næste møde, hvor vi forhåbentlig 

også har LOF med. 
6. Efterårsarrangement – Vi kender ikke budgettet 
7. Eventuelt: LOF er blevet godkendt som forening i Høje-Taastrup Kommune, 

vi vil invitere dem til næste samrådsmøde. Karina tager kontakt. 
Møder foråret 2025: 
Mandag d. 19. maj kl. 10 - 12 
Oplæsning af referatet. – Referatet bliver læst op og udsendes til kommentarer og 
godkendelse inden en uge. 
Anne-Edith Forchhammer, sekretær 
Det er muligt at komme med punkter og andre forslag helt frem til en uge før 
mødet. 
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